
PROJEKT
Protokół Nr /2023

z obrad 63 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 20 grudnia 2023 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ul. Piaseczyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek,
Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Skarbnik Marta Niedziejska, Kierownik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec, Kierownik Wydziału Dróg Gminnych
Piotr Szczepanik, Kierownik Wydziału Podatków i Gospodarki Odpadami Komunalnymi
Agnieszka Sobieraj, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Dyrektor
Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński, Dyrektor Konstancińskiego Domu
Kultury Edyta Markiewicz-Brzozowska oraz mieszkańcy.

Ad J - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 63

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista obecności

stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 58, 59, 60 i 61 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
„7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. InfonMacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
lO.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
1 l.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem

roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
12.Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok

2024:



1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,

4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,
5) głosowanie nad uchwalą budżetową.

13.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.

14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej
w Konstancinie-Jeziornie na pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących
różnicę pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczaLni, a zafakturowanych
ich wytwórcom w 2024 r.

ł5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na hndusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego —

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2024.
ł6.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 649fy11L”54/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jezioma.

łl.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 650/y1ł1154!2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od
wtaścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zanuan
za uiszczona opłatę.

1 8.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskicj
dla metropolii warszawskiej 2030+”.

l9.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przysługującego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie
Konstancin-Jeziorna.

20.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „.Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego 13.

2ł.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jezioma na rok 2024.

22.Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna, nazwy
„Lawendowa”.

23.Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek w gminie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka numer 29/3 z obrębu 0013 Kierszek.

24.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
.„Chorągiew Stołeczna Związku Harcerstwa Polskiego” nieruchomości stanowiącej
dzialkę ewidencyjną nr 69 z obrębu 01-24 w mieście Konstancin-Jeziorna.

2



25.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących własność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczeniem
pod infrastrukturę techniczną związaną z elektromobilnością, na okres 10 lat.

26.Korespondencja.
27.Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała aby w punkcie 26 porządku obrad
wprowadzić projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Wobec powyższego porządek obrad 63 sesji przedstawiał się następująco:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 58,59,60 i 61 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
l0.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
1 LProjekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem

roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
12.Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok

2024:
6) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,
7) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
8) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
9) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,
10) głosowanie nad uchwałą budżetową.

13.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.

14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej
w Konstancinie-Jeziornie na pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących
różnicę pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczalni, a zafakturowanych
ich wytwórcom w 2024 r.

1 5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału
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własności należącej do Gminy Konstancin-Jezioma dla zakładu budżetowego —

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2024.
16.Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwały Nr 649/VIII/54/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jezioma z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

17.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 650/VIII/54/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian
za uiszczona opłatę.

l8.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej
dla metropolii warszawskiej 2030—”.

19.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przysiugującego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie
Konstancin-Jeziorna.

20.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior -a-” oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego t3.

2LProjekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów ALkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

22.Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna, nazwy
„Lawendowa”.

23.Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek w gminie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka numer 29/3 z obrębu 0013 Kierszek.

24.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
„Chorągiew Stoleczna Związku Harcerstwa Polskiego” nieruchomości stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 69 z obrębu Ol-24 wmieście Konstancin-Jeziorna.

25.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących własność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczeniem
pod infrastrukturę techniczną związaną z elektromobilnością, na okres W lat.

26Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

27.Korespondencja.
28.Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4- Przyjęcie protokołów z 58, 59, 60 i 61 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do treści protokołów nie wpłynęły żadne uwagi
i przeszła do ich przyjęcia.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 58 sesji.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 59 sesji.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 60 sesji.
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W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół
z 61 sesji.

Ad 5 — Wystąpienia mieszkańców.

Pan Andrzej Stolarski zabrał głos i poparł wniosek o remont ul. Ostrołęckiej, który został
złożony przez mieszkańców tej ulicy oraz odczytał go.
Pan Zygmunt Włodarczyk zabrał głos odnośnie: planowanego targowiska w nowej
lokalizacji, raportu z odwiertów na Łąkach Oborskich, ulicy Pocztowej, nielegalnego
wysypiska w okolicach śluzy na rzece Jeziorce oraz boiska w Mirkowie.
Pani Lilia Sokół zabrała głos w sprawie projektu uchwały z trwających obrad sesji odnośnie
dotacji w wysokości 9,04 zł. i ogólnie wysokości dopłat w tej kwestii na przestrzeni lat,
a także wysokoścL opłat za m3 wody i ścieków oraz powodów wystąpienia do Polskich Wód
w sprawie skrócenia daty obowiązywania taryfy.
Pan Witold Biernacki zabrał głos i zapylał skąd wziął się pomysł na powstanie klubu Senior +

na Grapie?
Pan Jan Strękowski zabrał glos w sprawie przebudowy dróg Skolimowa, krytykując dzialania
Burmistrza oraz radnych w tej sprawie.
Pan Marek Górski zapytal: co się dzieje z miejscowym pianem zagospodarowania
przestrzennego ul. Kolejowej- etap liii.
Pan Michał Wiśniewski zaapelował o zrealizowanie budżetu, który w dniu dzisiejszym będzie
uchwalany i dodał, iż bardzo cieszą go wprowadzone oszczędności związane z przeciekami
oraz z oświetleniem, a także niedługa już realizacja przebudowy drogi pomiędzy
Konstancinem a Piasecznem.
W trakcie wystąpień mieszkańców glos zabrali również radni: Krzysztof Bajkowski, Andrzej
Cieślawski oraz Agata Wilczek.
Na pytania i uwagi mieszkańców odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk, a także
Przewodnicząca Rady. Przewodniczący Komisji Budżctu. Irnyes(ycji i Spraw Majątkowych
Andrzej Cieślawski oraz Kierownik Ewa Klimkowska-Sul.

Ad 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Przcwodnicząca Agata Wilczek zabrała głos w imieniu radnego Włodzimierza Wojdaka,
który złożyl na piśmie zapytanie odnośnie stanu zadłużenia m.in. SGGW wobec Gminy
Konstancin-Jeziorna. Następnie zapylała: czy firma, która sporządzila opracowanie odnośnie
Łęgów Oborskich może przedstawić je na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska? Burmistrz udzielił odpowiedzi.
Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z pytaniem odnośnie odbioru bioodpadów po
terminie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 7 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Burmistrz przekazał ww. informację w formie pisemnej i uzupełnił ją ustnie mówiąc, iż SKO
w Warszawie w dniu 06.12.2023 r. wydało decyzję o zwrocie przez szkołę nadmiernie
wypłaconej dotacji. Brak pytań.

Ad 8 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjamt

Brak pytań.
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Ad 9 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 14, przeciw -1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęta ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 756/y111163/2023.

Ad 10 - Projekt uch wały ty sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jezionza na lata 2023-2030.

Skarbnik Marta Niedziełska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw -1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 757/yIIł!63!2023.

Ad 11 - Projekt uch wały w sprawie ustalenia ttykazu wydatków niewygasajqcrch z upływem

rokit budżetowego 2023 oraz ustalenia plan u jinansowego tych wydatkóii”.

Skarbnik Marta Niedziekka przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (ł7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 758!yI1I/63/2023.

Ad 12 - Projekt uch wały u” spra wie uch wały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok
2024:

1) odczytanie projektu uch wały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

infornzacĘjnynzi,

Skarbniczka odczytała ww. projekt uchwały.

2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych odczytał ww. opinię
(stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu).

3,) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej ty Warszawie o projekcie

uch it”ały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,

Skarbnik Marta Niedzielska odczytała ww. opinie (stanowią one załącznik do niniejszego
protokołu).
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Radny Bogusław Komosa zwrócił się z prośbą o głosowanie bez dyskusji. Przewodnicząca
Agata Wilczek przypomniała, iż punkt 4 porządku obrad przewiduje dyskusję i jeśli radni
będą chcieli dyskutować lub zadawać pytania to mogą to zrobić.

4) dyskusja nad projektem uch waly budżetowej i glosowanie nad zgioszonymi
wnioskami,

Przewodnicząca Rady zauważyła, iż budżet jest bardzo ambitny i otworzyła dyskusję nad
nim, w której udział wzięli radni: Ignacy Gołębiowski oraz Włodzimierz Wojdak. Na pytania
odpowiedziała Skarbniczka.
W dalszej części obrad sesji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wnioski złożone
do projektu budżetu. W pierwszej kolejności radni głosowali nad wnioskami
przegłosowanymi przez Komisje merytoryczne, a następnie Komisję Budżetu, a następnie
wnioski wprowadzane do ww. projektu uchwały jako autopoprawka przez Skarbniczkę
Gminy.

) Wniosek, aby w dziale 754 (Bezpieczeństwo publiczne i ochrona pożarowa)
w rozdziale 75404 (Komendy wojewódzkie policji) planowane wydatki majątkowe
pkt 2 dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji
w Konstancinie -Jeziornie zmniejszyć o kwotę 30.000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 600 (Transport i łączność) w rozdziale 60016 „Drogi publiczne
gmiime” planowane wydatki bieżące pkt 4 „Wykonanie dokumentacji projektowych
dróg gminnych” zmniejszyć o kwotę 100 000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 25.000,00 zł dział 926 Kultura fizyczna, rozdział
92604- Instytucje kultury fizycznej, wydatki majątkowe pktl Zadania inwestycyjne-
Monitoring na gminnych placach zabaw.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 150 000,00 złotych w dziale 600 rozdziale 60016
planowane wydatki majątkowe, zadania inwestycyjne punkt ł — Rozbudowa
kanalizacji deszczowej na terenie Cegielni Oborskiej-Elsam w Konstancinie-Jeziornie.
Zadanie to byłoby tym samym wykreślone z działu 600 w całości.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 20.000,00 zł w dziale 750 Administracja publiczna,
rozdz. 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego, wydatki bieżące 6/
Działalność wydawnicza i zakup powierzchni reklamowej w prasie do kwoty
180.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> wniosek o zmniejszeniu o kwotę 400.000,00 zł w dziale 900 Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska, rozdz. 90002 Gospodarka odpadami komunalnymi, wydatki
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bieżące 3/ Odbiór i zagospodarowanie odpadami komunalnymi. Na zadaniu tym

pozostanie kwota 11600.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,

w rozdziale 75416 Straż gminna (miejska) w wydatkach bieżących dodać pkt 3 Zakup

fotopułapek 5.000,00 zł.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziaLe 926 Kultura fizyczna w rozdz. 92695 Pozostała działalność

w wydatkach bieżących dodać pkt 4 zumba ijoga w Opaczy 25.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

V/niosek, aby dokonać zwiększenia yi dziale 926 Kultura fizyczna w rozdziale 92695

Pozostała działalność w wydatkach bieżących pkt 1 nagrody za udział w imprezach

sportowych organizowanych przez gminę oraz za wybitne osiągnięcia sportowe

o kwotę 25.000,00 zł ( do kwoty 75.000,00 zł).

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 20- dodać zadanie pod nazwą Budowa

chodnika ulicy Zaleśnej w solectwie Borowina — 50.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęla ww. wniosek.

> Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz. 60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 21- dodać zadanie pod nazwą budowa ulicy

Ściennej w Bielawie — 50.000,00 zł

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek

Wniosek, aby w dziale 600 Transport i lączność, w rozdz. 60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 23- dodać zadanie pod nazwą Budowa ciągu

pieszo rowerowego na działce 87w obrębie OOli - 75.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła Ww. wniosek,

Wniosek, aby w dzia(e 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt. 22- dodać zadanie pod nazwą Budowa

chodnika w ulicy Glowackiego— 75.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (t 7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.
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) Wniosek, aby w dziale 750 Administracja publiczna, rozdz.75075 Promocja jednostek
samorządu terytorialnego, wydatki bieżące pkt 9 dodać zadanie - Wydanie
spacerownika po gminie Konstancin-Jeziorna- 20.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność w rozdz. 60004 Lokalny transport
zbiorowy, wydatki bieżące pkt 1/ Dofinansowanie linii ZTM- porozumienie z m.st.
Warszawy (linie 139,200,25 ł „264,7 1 0,724,742,N50) zwiększyć finansowanie
o 400.000 zł do kwoty 6.700.000,00 zł

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek polegający na zwiększeniu dochodów bieżących w dziale 801, rozdz. 80101,
w kwocie 143.466,00 zł z tytułu dotacji celowej przyznanej w ramach programów
finansowanych z udziałem środków europejskich na realizację przez Szkołę
Podstawową Nr 2 projektu „Zagraniczna mobilność edukacyjna uczniów i kadry
edukacji szkolnej”.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek polegający na zwiększeniu wydatków bieżących w dziale 801, rozdz. 80101,
w kwocie 179.333,00 zł z przeznaczeniem na realizację przez Szkołę Podstawową Nr
2 projektu „Zagraniczna mobilność edukacyjna uczniów i kadry edukacji szkolnej”
finansowanego ze środków europejskich.

W wyniku głosowania: za-jcdnogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek polegający na zmniejszeniu wydatków bieżących w dziale 801, rozdz.
8OłOł, w kwocie 36.367,00 zł przeznaczonych na zakup usług przez Szkołę
Podstawową Nr 2.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek polegający na zwiększeniu wydatków bieżących w dziale 758, rozdz. 75818,
w kwocie 500,00 zł przeznaczonych na rezerwę celową na realizację zadań gminy
z zakresu zarządzania kryzysowego.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

5) glosowanie nad uchwalą budżetową.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła uchwałę
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2024 wraz z podjętymi
wnioskami.
Nadano jej numer 759/y11ł163!2023.
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Ad 13 - Projekt uch wały w sprawie uch walenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-203 0.

Skarbnik Marta Niedziejska przedstawiła ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 760/yIłI/63/2023.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek podziękowala wszystkim i złożyła gratulacje
Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi. który również zabrał głos i podziękował radnym za
uchwalenie budżetu na 2024 rok. Skarbniczka Marta Niedzielska podziękowała wszystkim za
współpracę.

Następnie, Przewodnicząca Rady zarządziła 30 minut przerwy. Po przerwie wznowila obrady.

Ad 14 - Projekt uch wały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej

w Konstancinie-Jezior,rie ira pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących różnicę
pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczalni, a zafakturowanych ich wytwórcom
w2024r.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 761/VIIL”63/2023.

Ad 15 - Projekt uch waly w sprawie ustalenia jednostko wych stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na firndusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład
Gospodarki Komunalnej ty Konstancinie-Jeziornie ira rok 2024.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 762/VIII/63/2023.

Ad 16 - Projekt uch wały iy sprawie zmiany Uch wały Nr 649/VIII/54/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uch walenia Regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Koniisj i.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 763/VIII/63/2023.

Ad 17 - Projekt uch wały w sprawie zmiany Uch wały Nr 650/VIII/54/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od t”łaściciełi
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczona
opłatę.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 764/VIII/63/2023.

Ad 18 - Projekt uch wały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej
dla metropolii warszawskiej 2030+ „

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną
autopoprawką. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arma Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (t6 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 765/VIII/63/2023.

Ad 19 - Projekt uch waly ty sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przyslugujqcego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych t Gminie
Konstancin-Jeziorna.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział twierdząco
na pytanie Przewodniczącej Rady: czy strażacy będą też mieli placone za zawody?
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 766/V111163/2023.

Ad 20 - Projekt uchwały ty sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego 13.

Dyrektor Ewa Mchalska przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na pytanie
Przewodniczącej Rady: czy dużo seniorów jest na liście rezerwowej? Radny Krzysztof
Bajkowski poinformował, iż będzie przeciw, bo sprawa budzi wiele kontrowersji. Następnie,
wywiązała się krótka dyskusja.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 767/VIIL”63/2023.

Ad 21 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Projilaktj”ki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 768/VIII/63/2023.

Ad 22 - Projekt uchwały ty sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna, nazwy Lawendowa „.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwaly. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
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W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 769/VIII/63/2023.

Ad 23 - Projekt uchwały iy sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek w gnilnie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej ty ewidencji gruntów
i budynków jako działka numer 29/3 z obrębu 6013 Kierszek.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawil ww. projekt uchwały. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 770/VIII/63/2023.

Ad 24 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
Chorągiew Stołeczna Zwiqzlś u Harcerstwa Połslśiego” nieruchomości stano iyiącej działkę

ewidencyjną nr 69 z obrębu 01-24 w mieście Konstancin-Jeziormi.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Radny Włodzimierz Wojdak oraz Przewodnicząca Rady poinformowali, iż są za podjęciem
ww. uchwały.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 771/VIII/63/2023.

Ad 25 - Projekt uch wały ty sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących tt”lasność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczeniem pod
infrastrukturę techniczną związaną z ełektromobiłn ością, na okres 10 łat.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na
pytanie Przewodniczącej Agaty Wilczek: czy odejdą nam jakieś miejsca postojowe?
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywna opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 772/VIII/63/2023.
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Ad 26 - Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

Kierownik Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały.
Do składu Zespołu zgłosili się lub zostali zgłoszeni przez radnych następujący kandydaci:
radna Alfreda Konopka, radny Grzegorz Szewczyk, radny Włodzimierz Wojdak, radna Irena
Stiwka oraz Kierownik Joanna Bednarczyk, którzy wyrazili zgodę na uczestnictwo
w Zespole.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z zaproponowanym składem Zespołu.
Nadano jej numer 773!y111163/2023.

Ad 27-Korespondencja.

Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała, iż korespondencja wysyłana była na bieżąco.
Pytań brak.
Radny Krzysztof Bajkowski zabrał głos i zapytał: komu podlega nocna pomoc lekarska i do
kogo wysłać pismo w tej sprawie. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Dariusz
Zieliński.

Ad 28 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 14.00.
Poinformowała również, że termin kolejnej sesji podany zostanie do końca roku, wstępnie
będzie to 7 lub 14 lutego 2024 r.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Katarzyna Gorał
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